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Velika mednarodna afera 

Govorice, da so pogosti obiski predsednika sosednje države Slovenije, Milana Kučana, v Ljudski 
republiki Gorenjski povsem zasebne narave, so se danes izkazale za resnične. Prvi človek sosednje 
države naj bi se zapletel s simpatično mladenko, sicer zaposleno v gorenjski državni upravi. 
Medtem ko se dežurni komentatorji in poznavalci mednarodnih političnih odnosov sprašujejo, 
če je na pomolu velika mednarodna afera, pa Gorenjska policija še vedno tava v popolni temi. 
Kranj, l . aprila - Danes v 
zgodnjih jutranjih urah smo se 
mnogi Gorenjci lahko na lastne 
oči prepričali, da je amerikani
zacija na nezadržnem pohodu v 
Ljudsko republiko Gorenjsko in 
s tem poskuša prodreti tudi v 
najgloblje pore klenega gorenjs
kega človeka (na srečo se še 
vedno uspešno upiramo McDo-
nald'su) ter s tem nevarno ogro
ziti narodovo bit. 

Temu, kar so bilf danes na 
t radic ionalnem prvoapr i l skem 
plesu pr iča številni plesalci v 
osrednji dvorani Gorenjskega sej
ma, bi na kratko lahko rekli "že 
videno". Podobne stvari so se 
lansko jesen že dogajale v Zdru
ženih d ržavah Amer ike . B i l l u 
Cl in tonu , predsedniku te sve
tovne gospodarske, vojaške in 
košarkarske velesile najmanj tri 
predstavnice ženskega spola oči
tajo spolno nadlegovanje, bodisi 
na delovnem mestu bodisi v času 
popoldanskih svobodnih aktivnos
t i , v e č e r n e g a p o č i t k a , celo v 
okviru jutranje telovadbe. Skrat
ka, ameriškemu predsedniku se je 
dogajalo povsod, vedno in na 
veliko različnih načinov. 

A še nikoli tako, kot je davi 
uspelo Milanu Kučanu, predsed
niku sosednje države Slovenije, ki 

Predsednik sosednje Slovenije Milan Kučan 
in uslužbenka gorenjske državne uprave 

med plesom. 

se je baje že pred tremi meseci 
resno zapletel z mlado uslužben
ko gorenjske državne uprave, 
katere imena vam zaradi nezain
teresiranosti naše policije žal ne 
smemo izdati. K o je ansambel 
Alpsk i kotlet davi zaigral zname
nito "Polko vseh polk", se je par 
brez sramu zavrtel po plesišču. 
Kot so povedali obiskovalci tradi
cionalnega "prvoaprilskega plesa, 
je par deloval skladno, ubrano in 
tudi najstrožjim očem Komisije za 
moralo primerno. Kljub temu je 
takoj po koncu polke dvorano 
prevzel val odprtin ust ter nemih 
pogledov. Mlado dekle je namreč 
med polko zanosilo, njeno novo 
stanje pa je bilo očitno že na prvi 
pogled. Kljub.temu da se je par 
hitro umaknit s prizorišča, se je 
ljudski glas začel s pravo naglico 
nezadržno širiti. 

Razprava o škandaloznem do
godku že vse dopoldne poteka na 
različnih nivojih medsebojnega 
komuniciranja na Gorenjskem, 
za zaprtimi vrati pa že potekajo 
seje nadležnih državnih teles. 
Policija je zaenkrat še "bosa", 
izpostava tajne policije pri No
tranjem ministrstvu Gorenjske pa 
že pripravlja slavnostno odprtje 
dosjeja " K d o r namaka, s l ika, 
slaka". (Več na naslednji strani) 

Iz kabineta Slavka Avsenika, 
guvernerja Ljudske republike Slovenije: 

"Ker je v zvezi z dogodkom še H f f i p 
precej nejasnosti, bi o incidentu, 
ki se je davi pripetil v plesni 
dvorani Gorenjskega sejma, tež
ko podal kakršnokoli temeljitej-
šo oceno. Prepričan sem, da 
bodo ustrezni organi uspeli pra
vočasno pojasniti zadevo, saj 
verjamem, da kakršnokoli zaos
trovanje medsosedskih odnosov 
ne bi koristilo ne eni ne drugi 
državi. Upam, da se bomo tudi v 
teh težkih trenutkih, tako mi 
Gorenjci, kot naši sosedje v 
Ljubljani, znali ravnati po nače
lu, ki so ga s pridom uporabljali že mostiščarji na 
Ljubljanskem barju. Le gradnja mostov med kolibami je 
namreč zanje pomenila napredek. Seveda pa se je v želji 
za napredkom venomer potrebno učiti iz naše lastne 
preteklosti. Avseniki smo prepevali. ... na Roblek bom 
odšel, bom Ijub'co sabo vzel... Na Robleku torej, ne pa 
sredi plesne dvorane Gorenjskega sejma." 

Ameriški predsednik Bili Clinton 
je v brzojavki zapisal: 

"Presenečen sem in hkrati 
vzhičen nad tolikšno smelostjo, 
predvsem pa modrostjo, s katero 
se lotevate temeljnih vprašanj 
povezanih z nasprotnim spo
lom. Vse večji vpliv, ki ga imajo 
ženske v moderni družbi, kaj 
lahko zaviralno deluje na po
novno oživljene ideološke pre
dpostavke sodobnega macho 
moškega, kjer ženska nastopa 
predvsem v dveh vlogah, kot 
dobrotnica in tolažnica hkrati. 
Veseli me, da ste zbrali toliko 
modrosti, da ste se ravnali po 

načelu "ne delaj tega v lastni firmi" in ste raje odšli čez 
mejo na sosednjo Gorenjsko. Še enkrat vam, dragi Milan, 
čestitam k dobro opravljenemu delu in vam kličem še na 
mnoge akcije." 

Predsedniški par sosednje Slovenije smo obiskali med zajtrkom 

Žena predsednika Republike Slovenije, Štefka Kučan meni, da gre pri vsem skupaj le še za 
nov poskus diskreditacije predsednika. 

Predsedniški par sosednje države med zajtrkom 

Ljubljana, 1. aprila - Ob dogodku, ki je 
že v zgodnjih jutranjih urah razburil 
gorenjsko javnost, v sosednji Republiki 
Sloveniji še ni bilo zaslediti opaznih 
reakcij ljudi, saj je znano, da predvsem 
prebivalci glavnega mesta Ljubljane 
zjutraj radi potegnejo do 9. ure. To pa 
seveda ne velja za predsedniški par, ki 
smo ga na njihovem domovanju v 
Murglah zmotili ravno sredi zajtrka. 

"Svojega moža podpiram v mislih in 
dejanjih," je takoj poudarila predsedni
kova žena Štefka Kučan: "Nikakor ne 

pristajam na tovrstne provokacije, saj 
Mi lanu zaupam povsod in v vsakem 
trenutku, celo, kadar ga z l istkom 
pošljem v trgovino." Gospa Kučanova 
je še dodala, da je to le še eden v vrsti 
poskusov diskreditacije predsednika, 
vedno bolj oč i tna pa postaja želja 
političnih nasprotnikov, prikazati Slo
vensko državo v svetu kot zaplankano 
dvorišče, kjer niti petelin, kaj šele 
kokoši, ne poznajo osnovnih kompo
nent medsebojne komunikacije v so

dobni mednarodni skupnosti. ( "Ža l pri 
tem sodelujejo tudi nekatere moralis
tične skupine ljudi z vaše Gorenjske." 
N a vprašanje, kaj o tem meni gospod 
predsednik, je slednji dejal le: " A ne 
vidiš, da berem Gorenjski glas." 

E L L E V U E 

nad Kranjem 

čestita državljankam in državljanom 
republike GORENJSKE ob njeni tretji obletnici 
in vas danes TOČNO OPOLDNE 
vabi na veliko slavje. 
S kozarcem šampanjca, ki ga bomo poklonili vsem navzočim, 
bomo skupaj nazdravili nasi mladi državi. 
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ZAPRTE STRANI - DANAŠNJI KOLOBAR 

v 

videno 
Bilo je leta 1969, ko je žirovska mladež ugotovila, v 

resnici pa je nekdo novico prinesel iz Amerike, da se na 
oni strani velike luže dogaja tako imenovana 
"seksualna revolucija", katere rezultat po devetih 
mesecih je bil pravtako tako imenovani "baby 
booom". V mladinskem aktivu smo se dogovorili, da 
pokrenemo akcijo tosmernega ozaveščanja podeželske 
mladeži. Funkcija takratnega podeželja je bila podob
na, kot jo ima podeželje tudi danes, da namreč čimbolj 
verodostojno naključnim obiskovalcem iz mesta, 
"kamo li sreče" da po naših krajih potujejo tudi tuji 
turisti, odigra samega sebe, podeželje torej. Ker to nima 
nobene povezave s tokratnim kolobarjem, svojega 
zapisa v tej smeri ne bom nadaljeval. 

Žirovski mladinski aktiv je torej organiziral pre
davanje na temo "Namakalni sistemi v seksualni 
revoluciji", zbranim pa je govoril predstavnik KP 
Slovenije, vidna politična osebnost v naši bivši državi 
Sloveniji. Dobro sem si zapomnil predvsem razprave o 
različnih načinih medspolnega komuniciranja, v kateri 
je govoril tudi o možnosti oploditve med plesom. 
Zbrana žirovska mladež, roko na srce je bilo v dvorani 
opaziti tudi starejše obraze, takemu govorjenju seveda 
ni verjela, a se zaradi strahospoštovanja do takratne 
oblasti nihče ni upal smejati. 

In še nauk zgodbe, poanta tega kolobarja. Danes 
vem, da je takratni predavatelj danes prvi človek 
sosednje države Slovenije, predsednik Milan Kučan. 
To, da se mora človek zavedati svojih korenin in s tem 
pogleda nazaj, torej stoodstotno velja. Kakor velja, da 
smo Žirovci seksualno revolucijo doživeli že daljnega 
leta 1969, medtem ko v ostalem delu Gorenjske njen 
pravi pomen spoznavajo šele danes. 

in 

M A R K O G O V C 
Mavčiče 69 
4211 Mavčiče 
Tel/fax: (064) 401-169 

Delovni čas: torek in sreda zaprto, ostali dnevi od 12. do 23. ure. 
Se priporočamo! 

Gorenjska 
iiuicho zveza 
danes, 1. aprila, z začetkom ob 14. uri 

vse čustveno razžaljene Gorenjce 
na protestni shod pred Belo hišo 

v Begunjah z naslovom 

Tujega nočemo, 
svojegga imamo 

Slavnostni govornik bo 
predsednik Gorenjske macho zveze 

plemeniti Pavel Rupar, 
v kratkem nekulturnem programu pa bo 

nastopila tudi moška plesna skupina 
Fantje od fare. 

Za člane Gorenjske macho zveze je udeležba obvezna 

V KS Primskovo pri Kranju protestirajo 

Primskovo, 1. aprila - Na izredni seji sveta KS Primskovo so 
tamkajšnji svetniki po večurni žolčni razpravi sprejeli sklep, 
da od guvernerja Ljudske republike Gorenjske, Slavka 
Avsenika, zahtevajo, da za vse moške državljane Republike 
Slovenije med 14. in 94. letom takoj uvedejo obvezne vizume. 
Incident, v katerem je tokrat sodelovala tudi njihova 
sokrajanka, mlada uslužbenka gorenjske državne uprave, se 
tako ne more več ponoviti. 

Člani sveta K S , ki so se kot vedno tudi tokrat zbrali v zadnjih 
prostorih priljubljene Gostilne Arvaj, so zaradi davišnjih 
dogodkov na izredno sejo prihajali vidno razburjeni. V 
podobno naelektrenem ozračju je potekala tudi razprava ob 
eni in edini točki dnevnega reda: Predsednik sosednje države 
nadlegoval našo sokrajanko. N i manjkalo medklicev: "Neza
slišano! Škandal! Pohujšljivo!," pa tudi konkretnejših: " K v a se 
bašejo teli tujci! Tako sramoto opere samo najboljši pralni 
prašek "Čistex new" in podobno..." Na predlog svetnika 
Jaroslava Mladca so se odločili zaščititi osebno in javno 
integriteto svoje sokrajanke, saj so si bili edini v ugotovitvi, 
da punca za nastalo situacijo ni nič kriva. Člani sveta K S 
Primskovo so prepričani, da bodo v gorenjski Beli hiši njihovo 
zahtevo podprli in jo začeli izvajati nemudoma. Najboljše bi 
bilo že takoj po zaključku osrednjega T V Gnevnika na 
nacionalni televiziji oziroma informativne oddaje na Klop TV. 

Predsednik Sveta KS Primskovo je bil danes zelo besen, 
njegovemu zgledu pa so sledili tudi najbližnji sodelavci. 

Na koncu so sokrajanu Branku Grimsu, ki je trenutno na 
začasnem delu v Državnesm svetu sosednje Republike 
Slovenije, naročili, naj informacijo o potrebnih vizah prenese 
tudi ustreznim službam v Sloveniji. Moramo jim dati čas, da se 
pripravijo na uvedbo viz, so menili člani sveta. 

Incident je največ dela povzročil 
gorenjskim poštarjem 

Kranj, 1. aprila - Danes se je še enkrat znova pokazalo, da 
je poštarski kruh, črn kruh. Množica pisem, bodisi v 
podporo in pohvalo gorenjsko - slovenskemu plesnemu 
paru bodisi v zasmeh in grajo nepripravljenosti varuhov 
morale v naši mladi državi, je današnji dan prihajala v 
prostore ekspedita Gorenjske državne pošte. Poštarji so 
nastalo situacijo sicer sprejeli s trpečo senco na obrazu, a 
vsekakor stoično, z jekleno moralo in svežim perilom. 
Nasmejani in s pesmijo na ustih so se pod gelsom "S 
kamionarji si delimo cesto"4, zagnali na gorenjske ulice. 

" A zakaj im
amo dve torbi? 
V eni imamo 
pisma podpore 
predsedniku so
sednje države in 
naši mladi no
sečnici, v drugi 
pa pisma v pro
test d r ž a v n i m 
varuhom mor
ale v znak nji
hove nesposob
nosti," nam je 
povedal Ferdo 
M a r k a , k i je 
p i s m o n o š a že 
več kot dvajset 
let. Kljub temu 
da imajo naši 
p i s m o n o š e 
ogromno dela 
že s samim raz-
našanjem pošt
nih pošiljk, so 
nase p revze l i 

tudi nalogo branja pisem. Vsako pismo, ki prispe v 
ekspedit, pismonoše odprejo, preberejo vsebino in ga 
glede na vsebino razvrstijo v eno izmed torb. Pri tem so 
tudi izrazili željo, da bi pošiljalci več pisali na dopisnice in 
razglednice, saj bi jim s tem prihranili veliko časa, ki ga 
sier porabijo za odpiranje pisem. 

V krogih blizu Guvernerja in Bele hiše pa je slišati 
govorice, da naj bi letošnjo državno nagrado "Pajaca s 
kranclom" podelili prav Gorenjski državni pošti. 

A N K E T A V S E O B E T A 

dsednis 
P 071 

Kranj, 1. aprila - Ob davišnjem dogod
ku, ki je razburkal domačo pa tudi tujo 
javnost, smo pripravili tudi kratko 
anketo. Naše vprašanje je bilo kratko, 
kaj menite o incidentu, ki se je zgodil 
davi v plesni dvorani Gorenjskega 
sejma? Predstavnice žensk v trenutku, 
ko se je izvajala anketa, bilo je v času 
kosila, žal niso imele časa za pogovor, 
tako, da bomo o njihovih pogledih o 
dogodku na Gorenjskem sejmu pisali v 
naslednji številki Gorenjskega glasa. 

Janez Per, župan Mengša in član 
ansambla Alpski kotlet: 

"Dogodek sem 
spremljal na lastne 
oči, saj smo takrat 
igrali v plesni dvor
ani Gorenjskega 
sejma v Kranju . 
Zagotav l jam, da 
tako glasba kot be
sedilo skladbe ne 
moreta biti vzrok 
za to, kar se je pri 
tem primerilo na 

plesišču. Našo pesem "Polka vseh 
polk" smo pred tem igrali že neštetok
rat, tudi v plesni dvorani Gorenjskega 
sejma, pa se doslej ni zgodilo nič 
posebnega. Teže dogodka ne bi komen
tiral, se pa seveda pridružujem mnen
jem naših poslušalcev. Mimogrede, izšla 
je tudi naša nova kaseta "Od Mengša-
nov ta svet stoji." 

Franc Rode, nadškof in mentor 
moralnega krožka v sosednji državi 
Sloveniji: 

"Težko bi rekel, da se je kaj podob

nega v č l o v e š k i 
zgodovini že doga
jalo. A l i pa ven
darle. No, trenutno 
se ne s p o m n i m 
prav dobro . Č e 
boste počakali, lah
ko grem pogledat, 
na kredenci imam 
namreč tudi neko 
knjigo. Medicinski 
strokovnjaki bodo 

takemu spočetju bržkone rekli spo
četje brez madeža, čemur pa bi sam v 
tem trenutku težko pritrdil. Počakajmo 
najprej na rezultate preiskave, čeprav 
je tudi pri teh včasih verodostojnost 
lahko še kako vprašljiva. Sicer pa, 
zavedajmo se, da so otroci božji dar, 
pa naj nam jih nebo prinese med 
plesom ali kako drugače. Predvsem pa 
me veseli, da predsednik sosednje 
države tokrat ni meril v srce, ampak 
tja, kamor je potrebno." 

Jure, podjetnik in barvni umetnik: 
"Takole bom po

vedal. Pomembno 
je, da se obrne 
kakšen pravi biz
nis. To, da gre za 
relacije na mednar
odni ravni, je še 
toliko bolje, saj so 
devize najlepši iz
delki iz papirja, kar 

j si jih človek more 
predstavljati. Pre

dlagam, da naša gorenjska mati svoje 
stanje obrne v svoj prid in s sosednjo 

Slovenijo tudi v gospodarskem smislu 
naveže tesnejše stike. Kot je znano, je 
sosednja Slovenija zelo slikovita dežela, 
vemo pa, da še tako dobre barve z leti 
obledijo. Tu bi seveda ponudil tudi 
storitve svojega podjetja. Kvaliteto 
naših storitev poznate vsi Gorenjci, saj 
redno pleskamo naše naravne in kul
turne lepote." 

Jože Možgan, zdravnik in poslanec v 
gorenjskem parlamentu: 

"Moram reči, da 
je z vidika večje 
rodnosti in s tem 
stalnega p o v e č e 
vanja naše nacije 
to, da ima dogo
dek mednarodne 
razsežnos t i , pov
sem zanemarljivo. 
Saj vemo, da otro
ci ponavadi govor
ijo materni jezik. 

Mama pa je pristna Gorenjka, saj sem 
na terenu, v naši stranki smo znani po 
tem, da posebno pred volitvami radi 
gremo med ljudi, izvedel, da njena 
rodbina izhaja iz sosednje Poljanske 
doline. Mot i pa me dejstvo, da se 
kontakti na meddržavni ravni opravl
jajo kar tako, na neformalni način in s 
plavanjem čez reko. Kot je rekel moj 
znanec, Janez iz Cerknega, je potreb
no med ljudmi graditi mostove, ki nas 
bodo povezovali med seboj. Mis l im, da 
kakšen dodatni most iz sosednje 
Slovenije na Gorenjsko niti ne bi 
škodil. Očitno bi kar precej hodili po 
njem." 
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Veliki intervju: bik z bikom 

"Zadnjič so se v našem hlevu mudili neki strokovnjaki. Slišal sem, kako je eden rekel, da bi iz mene z mešanjem 
genov in kloniranjem lahko naredili prav luštno kravco, ki bi na leto dajala po 15 tisoč litrov mleka." 

To, kar boste brali, je pogovor bika z 
bikom: novinar, ki je rojen v zna
menju bika in dobro pozna bikovske 
znači lnosti , se bo pogovarjal s 
pravim bikom Satorjem, ki mu ob 
vseh bikovskih težavah pretijo še 
nevarnosti genskega inženiringa, 
kloniranja, Evropske unije... 

* Ko opazujem vaš trpeči izraz, se 
mi zdi, da se vam ne godi najbolje... 

"O svojem gospodarju, kmetu 
Janezu, vse najboljše! On odlično 
skrbi zame, krme imam vedno 
dovolj, nikdar me ne pretepa. Tudi 
njegova žena Micka je dobra, včasih 
pride v hlev in me prijazno poboža 
po glavi..." 

* Ja, kakšen bik pa ste! Brez 
rogov... 

"Vidite, tu se že začenjajo moje 
težave! Ko sem še zelo mlad bolj 
slučajno kot načrtno z rogovi sunil v 
rit sosedo, ki se je sukala v našem 
hlevu, so mi odrezali oba rogova. 
Odtlej zgledam kot vol, v resnici pa 
sem še vedno bik, pravi bik. Duševno 
pa sem na tleh, zakompleksan, brez 
bikovskega imidža..." 

* V zgodnjem socializmu vam je 
bilo lepše, saj ste to, kar vam je 
podarila država, lahko tudi uporabl
jali... 

"Tristo medvedov in še en ris! Ne 
vem, kdo je bil tako pameten in si je 

izmislil selekcijsko in osemenjevalno 
službo, ki je samo zato, da od 
kmetov "cuza" denar. Namesto ose-
menjevalcev bi vse lahko podelali mi 
pa še vzdušje v hlevu bi bilo 
drugačno, prijetnejše... Zdaj pa je 
tako, da se vsi grdo držijo: osemen-
jevalec, kravca pa še gospodar, ki 
mora vse to plačati.. Če bi me 
vprašali, kdaj sem bil zadnjič pri 
kravci, bi zatulil kot sirena -
uuuuuuuu... Ko sem se zadnjič 
odvezal in že dvoril pri postavni 

telici, se je na vratih prikazal gospo
dar in spet je bilo vsega konec. Le 
kdaj bo nova prilika?!" 

* Ste že kaj slišali o genskem 
inženiringu, o kloniranju...? 

"Da vam povem! Pred dnevi je 
gospodar Janez pripeljal v hlev neke 
strokovnjake. Že gledali so bolj 
čudno, še bolj čudno so se pogovar
jali. Vlekel sem na ušesa, kar se je 
dalo, in slišal, kako je eden rekel, da 
bi z mešanjem genov in kloniranjem 

iz mene lahko naredili prav luštno 
kravco, ki bi na leto dajala tudi po 15 
tisoč litrov mleka. No, tega jim pa 
čisto ne verjamem! Da bi iz mene 
naredili kravco, iz mene kravco...! 
Jaz sem bik in bik bom ostal pa naj 
mi premešajo gene kot kako godljo 
in odrežejo vsa bikovske moškosti." 

* Nekdaj so govorili, da po Evropi 
hodi pošast komunizma, zdaj se 
pogovarjajo samo še o novi pošasti 
- o Evropski uniji. Ja, v Evropo 
boste pa sli, Sator? 

"Če bi mi dali nazaj rogove in me 
spustili z verige, bi jo mahnil nar
avnost v Ljubljano in tam vsaj za 
strah nabodel predsednika vlade, 
kmetijskega ministra in še koga. Ne 
vem, zakaj nas tako močno silijo v 
Evropo. Le kako naj se jaz kosam s 
tujimi biki?! Že zdaj na kmetih 
govorijo, da je moje seme in seme 
mojih kolegov zanič in dobro le še za 
kako bohinjsko ciko, da je veliko 
boljše seme od holandskih bikov, da 
sploh nismo primerni za selekcijo -
in tako dalje." 

* Zakaj pa ste tako m o č n o 
zvezani? 

"Če sem zvezan spredaj, pri glavi, 
še ni tako hudo, tega sem vajen, hujše 
bo, ko me bodo "zvezali" še zadaj in 
mi rekli: od danes naprej nisi več 
Sator, ampak samo še Rožca." 

F. Z. 

Prvi dosežek genskega inženiringa 

vio bili" 
Ker so že Rimljani raznim delom kozoroga pripisovali 

meso bikoroga ali "evro bika" šio dobro v prodajo 
Strokovnjaki za genski inže- udomačilo ime "evro bik", 
ft'ring bodo danes, v sredo, ob Zakaj takšno ime, ni treba 
16* uri pred zadružnim do- posebej ugibati. Novi bik z 
D'<>ni v Cerkljah predstavili večjimi rogovi se bo lažje 
? v°j prvi dosežek - govedo, ki tolkel s pošastjo, ki grozi 
Je nekakšen križanec med tudi slovenskemu kmetijstvu 
bikom in kozorogom. V stro- in še posebej govedoreji, s 
Kovnih krogih ga imenujejo pošastjo, ki se ji reče Evrops-
bikorog, v javnosti pa se je ze ka unija. 

čudežno zdravilno moč, bo 
pa tudi cena bo visoka. 

Strokovnjaki o svojem no
vem dosežku neradi govorijo, 
saj se bojijo, da bi podobnega 
ali morda še celo boljšega 
bikoroga naredili tudi v Ev
ropski uniji. Neuradno pa se 
je vendar razvedelo, zakaj so 
pri genskem inženiringu up
orabili prav gene kozoroga. 

Nenavadna izjava za javnost 

MVsi jelov̂ d medvedje smo neddau« 
"Eden od obiskovalcev Jelovice je prijel medveda tako, kot kaže 

slika, pa se mu ni nič zgodilo. Le kako bi prijazni in nekrvoločni mogli 
napadati ovce in goveda?!" 

v uredništvu smo vajenih 
rlzličnih sporočil, nad izjavo 
*a javnost, ki smo jo v teh 
dneh prejeli z Jelovice, pa 
s,n<> bili nemalo začudeni, 
^odpisal jo je - verjeli ali ne 
* tiskovni predstavnik med
vedjega brloga na Jelovici. 

V izjavi za javnost ostro 
°bsojajo neobjektivno, neres
nično, tendeciozno in zlona
merno pisanje Glasovega , 
kovinarja C. Zlopatnika o 
nedavnem uplenu medveda 
na Jelovici. "Medved, ki so 

krvoločni lovci uplenili v 
»Užini Radovljiške planine na 
i l o v i c i , je bil popolnoma 
nedolžen, kot smo nedolžni 
nJdi mi štirje, ki smo še ostali 
^ Jelovici. Nihče od nas še ni 
nikdar položil šape na ovco 
pi govedo, kot nam očitajo 
imetje in kot ste, gospod 
^lopatnik. tudi napisali v 
v a š e m časopisu . Naj vam 
Povemo naravnost in brez 
Ovinkarjenja: medved, ki je 

lani poleti pobijal ovce po 
Soriški in Danjarski planini 
in se spravil nad govedo v 
bližini Radovljiške planine, jo 
je po nečednem dejanju zbri
sal na Kočevsko, zabrisal za 
sabo vse sledi in pretental 
tudi kmetijskega ministra in 
njegove svetovalce. Minister 
je izdal odločbo za izredni 
odstrel medveda na območju 
lovišč lovskih družin Sorica, 
Selca in Železniki, kjer pa 
živimo sami nedolžni med
vedje. Svojo nedolžnost smo 
dokazovali s tem, da smo 
mirne vest i p r iha ja l i na 
krmišče in pred puškine cevi; 
dokazujemo pa jo tudi s 
priloženo sliko. 

Posnetek je z Jelovice, kjer 
nas je naključni pohodnik 
zmotil med zimskim span
jem. Čeprav je enega od nas 
prijel tako, kot kaže slika, se 
mu ni zgodilo nič in je živ in 
cel prišel z Jelovice." 

Ker so že Rimljani raznim 
delom kozoroga pripisovali 
čudežno zdravilno moč, bo 
meso bikoroga šlo dobro v 
prodajo in tudi cena bo lahko 
bistveno višja. V eni od 
gorenjskih klavnic so poveda
l i , da bo cena bikorogovega 
mesa zanesljivo še enkrat 
višja od cene za navadno 
govedino. Pa ne le to! Kozor
og se je v preteklosti izkazal 
za zelo trdoživo žival. Čeprav 
so ga zaradi njegove zdra
vilne moči streljali lovci vseh 
vrst, se je ohranil do danes. 
Takšne lastnosti ima tudi novi 
bikorog, je t rdoživ in bo 
zlahka prenesel nizke udarce 
močne evropske konkurence. 

Ker kozorogi živijo največ od 
trave in zelišč, ki uspevajo na 
gorskih pašnikih, je pričako
vati , da bodo s pa šo po 
planinah preprečili nadaljnje 
zaraščanje kmetijskih zeml
jišč. Rogovi bikoroga bodo 
kot trofeja l ahko k ra s i l i 
kmečke domove, 'uporabna 
pa bo tudi koža. Naj naj 
koncu omenimo še nekaj 
slabih lastnosti novega "evro 
b ika" ! B i k o r o g bo zaradi 
kozorogovih genov zelo plaš
en, kot ljubitelj svobode ne 
bo trpel okrog vratu verige, 
zaradi velikih rogov pa bo 
vsaj na začetku tudi nevaren 
za svoje sosede v hlevu in 
kajpak tudi za gospodarja. 

GORENJSKA 

O D S R E D E D O S R E D E 

AMZS 
I z k r a n j s k e b a z e 

A M Z S so sporočili, da 
so v omenjenem obdob
ju opravili 14 vlek nevoz
nih vozil , od teh deset 
gorskih koles, tri skuterje 
in otroški voziček. Po
moč pa so nudili tudi 
petim kolesarjem, k i se 
j im je snela veriga, in 
dvema vozn ikoma pri 
menjavi rezervne gume. 
GASILCI 

Kranjski gasilci so že v 
petek odšli na intervenci
jo v Britof, kjer se je 
zaradi požara zbralo že 
200 radovednežev . Ob 
prispetju je bilo opazo
valcev po neodvisnih 
ocenah že 231, zato so 
morali gasilci pred začet
kom gašenja najprej po
b r a t i v s t o p n i n o . P o 
uradnih določbah lahko 
n a m r e č p o ž a r stano
vanjske hiše opazuje le 
74 radovednih sosedov. 
Če b i gorelo gospodars
ko poslopje, je dovoljeno 
število opazovalcev 279. 
P o ž a r a zaradi obi l ice 
dela s pobiranjem vstop
nine niso uspeli hitro 
pogasiti, zato je od sta
novanjske hiše ostala ne
dotaknjena le sto metrov 
oddaljena garaža. Gasilci 
so pomagali tudi siamski 
mački , k i je pred psom 
zbežala na bližnje drevo, 
nato pa ni upala splezati 
z njega. Najpogumnejši 
gasilec je zato splezal na 
dotično drevo, vendar je 
mačka po vejah stekla na 
sosednje, ker je tam opa
zila veverico. K e r je bilo 
stanje že kritično in je 
bilo treba hitro ukrepati, 
so gasilci tokrat ubrali 
drugo taktiko ter drevo 
enostavno požagali z mo-
torko, k i jim jo je posodil 
m i m o i d o č i g o z d a r . 
Mačka je bila nato sve
čano predana svoji last
nici. Tržiški gasilci so na 
Ravnah pogasili goreči 
zabojnik, k i ga je med 
igranjem z očetovim var
ilnim aparatom vžgal pe
tletni deček. Vstopnine 
ni bilo treba pobrati, ker 
je gasilno akcijo spreml
jalo le sedem opazoval
cev. Ostali so bfli ravno 
pri kosilu. Jeseniški ga
silci so se ukvarjali s sila 
zapletenim problemom. 
V stanovanjski hiši na 
Hrušici je namreč zagor
elo v kletnih prostorih, 
medtem ko je v pritličju 
zaradi počene cevi začelo 
poplavljati. Razdelili so 
se v dve skupini, ena je 
gasila, druga pa izčrpava
ta vodo. Skupini, zadol
ženi za gašenje, se je 
vmes izpraznila cisterna, 
zato so jo morali odpel
jati napolniti. K o so se 
vrnili , je bil ogenj v kleti 
že ukročen , za kar je 
poskrbela voda iz pritlič
ja, ki je vdrla v kletne 
prostore. Opazovalcev je 
bilo samo 37, čeprav je 
gorelo ponoči in jc bil 
pogled na ogenj zares 
veličasten. 

GORENJSKI 
NOVOROJENČKI 

Gorenjske mamice so 
se tokrat pridružile pet
kovi splošni sindikalni 
stavki in so z rojevanjem 
v znak solidarnosti poča
kale za nekaj dni. Kdaj 
bo konec njihove po
končne drze, ki zna zlo
m i t i t u d i s l o v e n s k o 
vlado, še ni znano. 
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Tržič) 1. aprila - Najbogatejšo gorenjsko provinco, 

čevljarski Tržič, radi obiščejo znani politiki, ker od tam 
nikdar ne odidejo lačni. Kot je razvidno s posnetka ob 
nedavnem sprejemu, je tržiški župan po starem običaju 
najprej pogostil s polnim pladnjem kruha in soli tržiškega 
poslanca v gorenjskem parlamentu, nekaj dobrot pa je 
ostalo še za funkcionarja SDS in simpatizerja folklorne 
skupine Karavanke. Kot smo slišali, na letošnjem srečanju 
1. aprila opoldan v Tržiču pričakujejo tudi gorenjskega 
ministra za šolstvo, ki mu bodo na kruh nasuli še posebno 
veliko soli. Radi bi ga namreč prepričali, da jim soli že 
sedaj ne manjka, imeli pa jo bodo še več, če bo odobril 
njihove načrte za izgradnjo nove osnovne in srednje šole. 

Škof j a Loka, L aprila - Čeprav so v Škofji Loki vsi 
prepričani, da bi si to tisočletno mesto zaslužilo vsaj en 
pravi mestni hotel, pa se je lastnik stavbe na Mestnem trgu, 
v kateri je restavracija Krona, odločil, da prostore v 
nadstropju, kjer so bile nekoč že sobe, raje oddaja za 
trgovske lokale. Nič čudnega: lastnik je Alpetout, ki 
upravlja tudi hotel Transturist v Škofji Loki, in stanje 
tega objekta kaže na to, da mu to ne uspeva najbolje Vsaj 
majhno upanje za to, da se staremu mestnemu jedru le 
povrne pravi mestni blišč, pa je bilo podrtje in graditev 
nove znamenite Vahtnice, kjer naj bi bil po prvotnih 
najavah istega investitorja majhen penzion. Vendar se tudi 
to upanje razblinja: po zadnjih vesteh potrebuje najstarejša 
obrt tudi v Škofji Loki svoje udobne prostore in nova 
Vahtnica naj bi jim bila namenjena. Odgovorni so občim 
zagotovili, da bo v času ponovne oživitve Škofjeloškega 
pasijona ta nova pridobitev zaprta. 

tipki vrfe.c v 7jfk:jiikih za čamo mprf 
Železniki, /. aprila - Iz Železnikov smo izvedeli 

presenetljivo novico: okrog vrtcev in Šole v tem kraju so 
opazili sumljivega moškega, ki je bil nenavadno prijazen 
do ptmčk, jih ogovarjal, vabil v slaščičarno in brez logične 
razlage spremljal na poti domov. Ko je v šolo prišla 
pritofba zaskrbljenih staršev, katerih hčerka se je. na poti 
domov zamudila več kot uro, so sklenili ukrepati. Obvestili 
so policijo, z Varnostjo Kranj pa so sklenili posebno 
pogodbo o tem, da bosta dva njihova delavca v civilu 
neprestano opazovala okolico šole. Še bolj radikalni pa so 
bih v župnijskem vrtcu Sv. Antona: ker ne morejo tvegati 
kakršnekoli pedofilske afere, so sklenili ta vrtec, dokler 
nadlegovalca ne ujamejo, zapreti. Starše bodo o ponovnem 
odprtju pisno obvestili. 

Vitomirja Grosa osvajalni načrt Paragraf 

* N 9 * a 

gias 
klensko liberalno zarote 

Moške energije skoraj ni bilo zaznati.. Ugotovili so, da se krdela kilavih moških pred pobesneli! 
ženstvom zaklepajo v gostilne in direktorske pisarne, največja čreda onemoglih, pretežno zapiti) 
moških pa se je skrivala v vladi, parlamentu, županskih pisarnah in občinskih svetih. 

Kranj, 1. aprila - Marko Valjavec, direktor Gorenjskega glasa, 
je bil danes ponoči ob tretji uri zjutraj v Illinoisu v ZDA. glavni 
junak na tiskovni konferenci, ki jo vsi svetovni mediji 
povzemajo kot senzacijo stoletja. Marka Valjavca je več kot 
1300 novinarjem z vsega sveta predstavil Kenn Stark, 
neodvisni tožilec, ki skuša dokazati seksualne prekrške 
ameriškega predsednika Billa Clintona. Nato je Stark prebral 
kratko izjavo za javnost: "Gospod Marko Valjavec nam je 
posredoval dokumente, ki odkrivajo temačno ozadje afere 
Levinskv. BiH Clinton je s preusmeritvijo pozornosti javnosti 
na svoje domnevno spolno razmerje skušal prikriti liberalno 
svetovno zaroto." Takoj nato sta Valjavec in Stark, obdana z 
množico varnostnikov, zapustila prizorišče, se vkrcala v 
helikopter in odletela v neznano. 

Začel se je lov za podatki. 
Vendar v dogovoru s tožilcem 
Starkom ima ekskluzivno pra
vico do prve objave izredne 
zgodbe Gorenjski glas, saj je 
bil to pogoj Marka Valjavca, 
ko se je povezal z njim. Kaj se 
je dejansko zgodilo? 

Kurir župana 
Grosa naredi napako 

Gorenjski glas posveča svo
ji mednarodni uveljavitvi po
sebno pozornost. Tako je 
sredi marca Marko Valjavec 
sodeloval na tekmovanju za 
najlepše oblečenega direktor
ja novinarske hiše in se uvrstil 
v evropsko ekipo za svetovno 
prvenstvo, k i naj bi b i lo 
organizirano v Illinoisu prav 
na današnji dan. Tik pred 
poletom v Z D A je na Brniku 
pristopil k njemu neznani 
moški in mu rekel: "Kline te 
gleda!" Valjavec, znan po 
prisebnosti, mu je odrezal 
nazaj: "Kline te gleda!" In, 
kot se je pokazalo kasneje, je 
s tem nevede zadel tajno geslo 
trdoklincev. Možak, ki je bil 
tajni kurir kranjskega župana 
Vitomirja Grosa, mu je por
inil v roke drobno kuverto in 
izginil, še preden mu je naš 
direktor uspel pojasniti, da 
gre za pomoto. Valjavec je 
na letalu odprl kuverto. V njej 
je bila disketa in dve fotogra
f i j i , k i j u prav tako kot 
senzacionalno zgodbo Gore
njski glas objavlja prvi na 
svetu! 

Kdo so trdoklinci? 
Valjavec je kar onemel, ko 

je prepoznal nastopajoče na 
fotografijah. Brž je vključil 

Erenosni računalnik in odprl 
esedilo na disketi. Še bolj mu 

je zaprlo sapo. Župan Gros je 
v njem poročal svojemu, kar 
je spet potrdila preiskava, 
dolgoletnemu liberalnemu so
delavcu Bi l lu Clintonu o pos
kusu, proti kateremu so ovca 
Doly in drugi kloniranci prav 
nedolžno igračkanje. 

Povzemimo na kratko os
novna dejstva iz dosjeja Gros. 

Po padcu železne zavese in 
komunizma je svetovni libe
ralizem začel svoj osvajalski 
pohod. Začeli so se priprav
ljati za trajno vladavino na 
zemlji. Zato so skrbno prou
čili naci/fašistični in komunis
tični model oblasti. Izkušnja 
obeh kaže, da je bilo nasilje in 
krmljenje proletarcev z drob
tinicami premalo učinkovito 
orodje za trajno vladavino. 
Obenem pa tudi v kapitaliz
mu l judi ni b i lo m o g o č e 
potešiti zgolj s potrošniškim 
pitanjem. Svet je toni l v 
razvratu, pijančevanju, nevro
zah vseh vrst. Teza liberalnih 
konstruktorjev je, da je ključ
no vprašanje dominacije sek
sualno vprašanje. Izhajali so iz 
predpostavke, da so moški v 
tem stoletju nespametno spro
žili dve svetovni vojni, ki sta 
jih odtrgali od domov, obe
nem pa jih je nič ko l iko 
izgubilo glavo. K o pa je bil 
mir, so se moški ukvarjali z 
biznisom, ekstremnimi športi 
in podobnim, kar je spet 
povzročilo, da jih skoraj ni 
bilo doma. Takoj ko so moški 
izginili od doma na bojišča in 
v posel, so ženske začele svojo 
podlo igro. Podaljševale so si 
povprečno življenjsko dobo, 
vdove so neusmiljeno kastrir
ale sinove in vnuke in moškim 
je prav slabo kazalo. 

Liberalci so v odgovor sku
šali naprej spodbuditi gibanje 

za ž e n s k e pravice, da bi 
spravili ženske stran od šte
dilnika. Vendar se niso dale. 
Zato' so ogroženi ameriški 
liberalci v enem od ameriških 
podjetij, ki naj bi se sicer 
navzven ukvarjalo s proiz
vodnjo gozdarskega orodja, 
organizirali supertajno razis
kovalno središče, v katerem 
so začeli iskati model družbe
nega organiziranja, v katerem 
bi moški prevzeli svojo prvot
no vlogo očeta in gospodarja. 
Organizacijo so skrili pod ime 
Trdi klin, sebe pa poimenovali 
trdoklince. 

Vitomir Gros 
D a bi raziskali položaj po 

svetu, so razvili poseben ra
dar, s katerim so odkrivali 
stopnjo razvitosti moške po
tence. K o so pregledali rezul
tate, so osupnili predvsem nad 
Gorenjsko. Moške energije 
skoraj ni bilo zaznati.. Ugoto
vili so, da se krdela kilavih 
m o š k i h pred pobesne l im 
ženstvom zaklepajo v gos
tilne in direktorske pisarne, 
največja č r eda onemoglih, 
pretežno zapitih moških pa 
se je skrivala v vladi, parla
mentu, županskih pisarnah in 
obč insk ih svetih. Za to so 
začel i Goren jsko posebej 
skrbno opazovati.. V letih 
1990-1995 so evroradarji zaz
nali nekaj m o š k o e r o g e n i h 
sunkov. Skrbno so raziskali 
slehernega od njih. Vsak je 
bil povezan z epicentrom v 
Kranju . N a Gorenjsko je 
odšla posebna ekipa, ki se je 
nastanila v hotelu Creina in s 
posebnimi terenskimi senzorji 
odkrila, da je vir te moškoer-
ogene sile kranjski župan 
Vi tomir Gros. V s i izbruhi 
moške sile, ki so jih zaznali, 
so bili usmerjeni proti moš
kim. Posebej jasno so naprave 
zaznale e ro t ičn i naboj ob 
brcanju novinarja Goloba in 
slovenskega državnega sekre
tarja Stuška. Zato so b i l i 
raziskovalci sprva precej zme
deni, saj so se bali, da je župan 
homocrotično usmerjen (vsi 
poznate šale o bananah in 
kondomih, pri primeru Stu-
šek pa je bilo videti, kot da je 
Grosa posebej vznemirila sek-
retarjeva obla zadnjica, ki se 
je je lotil). 

Leopoldina Hogataj v mreži trdoklince 

Ker pa je bil Vitormir Gre 
perjanica liberalizma na Go' 
enjskem, so Američani kiju 
pomislekom navezali stik 
njim in mu pojasnili cilj 
Trdega kl ina. Gros je b 
navdušen in je takoj sprej' 
izziv. Trdoklincem je zatrd 
da so mu odprli oči in A 
odslej ne bo svojega močnej 
erosa usmerjal proti moškin 
ampak da bo začel delovati 
njihov prid in Gros je posti 
eden naj imeni tnejš ih udo 
družbe trdega klina. 

Operacija Paragraf 
Temeljit, kot je, se je Gn 

temeljito lot i l raziskovanj 
spolne fronte. Kako naj mo' 
ki osvojijo ženske tako, da i> 
bi b i lo treba zaradi teg 
sprožati vojn ali se celo pod* 
ti v avtodestrukcijo. Kot j 
značilno za iskanje genije 
samohodcev, je Gros temelj 
to p rouč i l ž ivl jenja vrs 
uglednih Gorenjcev. Utrni 
pa se mu je ob France 1 

Prešernu. Kar navedimo nj' 
gove misli iz poročila Clint* 
nu: 

"Dragi B i l i , posebej sef 
proučil usodo Franceta Pil 
šerna. To je bil naš pesnik,' 
si je polomil zobe, ko I 
osvajal Julijo Primičevo. 
uspel vzbuditi pozornosti fli 
s pesnikovanjem niti s pij a' 
čevanjem. Kako bi mu lani 
uspelo, sem se sprašev* 
K a k o bi lahko rešil svoj 
glavo? 

Tuhtam, tuhtam in gu 
posveti se mi. France PreŠ* 
ren je bil vendar pravnik, h 
je v paragrafu rešitev? 

Tako je. Glej, dragi Bi l i . j 
se zapleteš v pravdo, ne prid1 

ven iz tega kolesja. To porrv 
ni, če začneš pravdo z žensk1 

ki jo ljubiš, jo boš vedno iml 

ob sebi, če ne drugače, bos1 

do konca življenja hodila I 
razprave. Poleg tega ti pra1 

danje vzame toliko časa, da-
pomisliš ne na vojskovanje. | 
pravdanje je toliko drago, 
ti ne ostane nič za popivati 
in podobne neumnosti. PO 
vetiš se samo sodniji, tof 
krepiš pravno državo , rt1 

večni ideal! O, dragi Fran1 

Prešeren, hvala ti za geniat 
navdih!" 

Rečeno, storjeno. Za sv 
neverjetni načr t , k i ga 
poimenoval Paragraf, je Gf 
naredil poskus kar v Kranj 
Vrgel je oko, si morete misli 
kar na samo urednico G<! 
enjskega glasa, Leopoldi ' 
Bogataj. Začel jo je ornre* 
vati tako, da je vlagal pfj 
njej številne tožbe. Vsak p 
vod mu je prišel prav. Podal 
je v pravo trdoklinsko de* 
Ni mu bilo mar,, da so zarfl 
pravde leteli tisočaki skd 
okno, da so njegovi vaz1 

izgubljali imetje. Le to mu 
bilo mar, da bi dokazal, kal 
je mogoče žensko omrežiti 
paragrafom. 

O nadaljevanju raziskave 
o poteku usodnega spoptf 
vas bomo seveda še nap' 
ekskluzivno obveščali. Bodi 
nam /vesti! 

J . Kuinnitf' 


